



KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada **kontraktor-kontraktor** yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Malaysia (CIDB)** dalam kelas/bidang seperti di bawah yang pendaftarannya masih berkuatkuasa bagi menjalankan kerja-kerja seperti berikut:-

BUTIR-BUTIR TAWARAN SEBUTHARGA : SH/PB/PRK/K04/0919

CADANGAN KERJA-KERJA PENGGANTIAN SISTEM PENGERA KEBAKARAN JENIS SEMI ADDRESSABLE KEPADA JENIS KONVENSIONAL DI KOLEJ CEMPAKA SARI DAN KOLEJ INDERA MULIA UiTM CAWANGAN PERAK, KAMPUS SERI ISKANDAR, PERAK DARUL RIDZUAN.

KELAYAKAN

Syarikat Wajib Mempunyai Semua Sijil-Sijil Berikut :

✓ Lembaga Pembangunan Industri Malaysia (CIDB) :

Gred : G2

Kategori : ME

Pengkhususan : M02 (Sistem Pencegahan Dan Perlindungan kebakaran)

HARGA DOKUMEN : RM 50.00 (Tunai Sahaja)

Maklumat Taklimat / Lawatan Tapak

Tarikh : **06 MAC 2019**

Masa : **JAM 10.30 PAGI**

Tempat : **BILIK MESYUARAT, BAHAGIAN PEMBANGUNAN DAN PENGURUSAN FASILITI, UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA, CAW. PERAK, KAMPUS SERI ISKANDAR, PERAK DARUL RIDZUAN.**

KEHADIRAN PETENDER ADALAH DIWAJIBKAN. HANYA PENAMA YANG DIBERI KUASA SEBAGAIMANA DI DALAM SIJIL KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA (KKM) DIBENARKAN HADIR TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK BERKENAAN.

** Petender yang hadir Taklimat dan Lawatan Tapak sahaja yang akan dibenarkan membeli dokumen Sebut Harga

1. Dokumen Meja Tawaran Sebut Harga akan dipamerkan **mulai 27/02/2019** di Pejabat Bendahari, Universiti Teknologi MARA, Caw. Perak, Kampus Seri Iskandar, Perak Darul Ridzuan.
2. Dokumen Sebut Harga boleh dibeli selepas taklimat dan lawatan tapak pada **05/03/2019** di **Pejabat Bendahari, Universiti Teknologi MARA , Caw. Perak, Kampus Seri Iskandar, Perak Darul Ridzuan**. Kaunter beroperasi pada waktu pejabat 8.15 pagi-4.30 petang.
3. Petender-petender dikehendaki membawa **Lembaga Pembangunan Industri Malaysia (CIDB)** dalam kod bidang seperti di atas beserta **SALINAN (fotostat)** sijil-sijil berkenaan semasa membeli Dokumen Sebutharga.
4. Satu (1) penyebut harga hanya dibenarkan mengemukakan satu (1) tawaran sebut harga sahaja.
5. Dokumen Sebut Harga yang telah dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di **UNIT PENGURUSAN PEROLEHAN, BAHAGIAN PEJABAT BENDAHARI, UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA (PERAK), SERI ISKANDAR, 32610 BANDAR BARU SERI ISKANDAR, PERAK DARUL RIDZUAN** dengan menulis nombor dan tajuk Sebut Harga di sebelah kiri atas di sampul tawaran berkenaan.
6. Tawaran Sebut Harga akan ditutup pada **11/03/2019, jam 12.00 tengahari**.